
14. 03. 2015 – Zbor članov MDI Idrija - Cerkno 

 
Otvoritev zbora in pozdrav je podala predsednica MDI Idrija – Cerkno 

Ljudmila Erjavec. Na zboru so bili prisotni: župan Idrije Bojan Sever, 

predstavnik DI Dornberk, DI Ajdovščina, DI Tolmin, vojnih invalidov 
Severne Primorske, DI Idrija, Društva upokojencev Idrija, Centra za 

socialno delo Idrija, doma starejših občanov in jaz kot predstavnik UO 
ZDIS. 

Člani so bili z gradivom lahko seznanjeni na sedežu društva. Po izvolitvi 
delovnega predsedstva, sprejetem poslovniku in poročilu verifikacijske 

komisije (prisotnih je bilo 36 rednih članov), je zbor nadaljeval delo po 
sprejetem dnevnem redu. 

Poročila so bila soglasno sprejeta. Prihodki so bili usklajeni z odhodki, kar 
pomeni, do je društvo delovalo gospodarno. Nadzorni odbor ni ugotovil 

nobenih nepravilnosti. Častno razsodišče ni imelo dela, ker v društvu ni 
bilo nobenih sporov. Tudi plan dela in finančni načrt za leto 2015 je bil 

sprejet. 
Po koncu zbora se je nadaljevalo prijetno druženje. 

 

 
Ciril Podbregar 

 
 

Odhod z Vrhnike: 09:00 
Prihod na Vrhniko: 14:30 

Osebni avto 78 km  
 

 
Priloga: 

Nagovor na Zboru članov MDI Idrija - Cerkno 


